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TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 7 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. rugpjūčio 27 d. Nr. T2-7 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-08-24 14.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 21 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Raimundė Gečienė, Rimantas Rimkus (dėl pateisinamų priežasčių).  

Loreta Kalnikaitė ir Albinas Ežerskis atvyko į posėdį vėliau. 

Posėdyje dalyvavo: 12 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovė 

Tauragės apskrityje Irena Ričkuvienė. 

Posėdžio pradžioje Jubiliejaus proga pasveikintas Dainius Bergelis. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-21), Savivaldybės tarybos 7 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-21) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Stasys Skalauskas, Jonas Šedbaras, Algirdas Taroza. Pirmininkas – Algirdas 

Taroza. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams 

pateikta.  

Posėdžio pirmininkas siūlė iš darbotvarkės išbraukti 2 ir 16 klausimus. 

Vyriausybės atstovė Irena Ričkuvienė siūlė iš darbotvarkės išbraukti ir nesvarstyti 6 

darbotvarkės klausimo. Paaiškino, kodėl siūloma nesvarstyti 6 darbotvarkės klausimo. 

Tarybos nariai diskutavo apie 6 darbotvarkės klausimo išbraukimo reikalingumą. 

M. Remeikis informavo, kad Specialiųjų tyrimų tarnyba peržiūrėjusi komisijos sudėtį, 

pastabų neturėjo. 

I. Ričkuvienė sakė, kad Specialiųjų tyrimų tarnyba vertina sprendimo projektą kitaip, o 

Vidaus reikalų ministerija vertina, kiek sprendimo projektas atitinka Vietos savivaldos įstatymą. 

T. Bartkus klausė, kodėl siūloma išbraukti 2 ir  16 klausimus. 

J. Gudauskas informavo, kodėl siūloma išbraukti 2 ir 16 sprendimo projektus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už 2, 6 ir 16 klausimų išbraukimą iš darbotvarkės. 

Klausimų išbraukimui iš darbotvarkės pritarta (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ-19, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-2. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 2 papildomus klausimus:  

1 papildomas. Dėl pavedimo Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos direktoriui Arūnui 

Aleksandravičiui. Pranešėja Rasa Kuzminskaitė. 

2 papildomas. Dėl leidimo Šilalės sporto mokyklai nuomoti nekilnojamąjį turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomų klausimų įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomų klausimų įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-21). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 
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Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-21). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl pritarimo Taikos sutarties projektui. 

2. Dėl pritarimo Taikos sutarties projektui civilinėje byloje Nr. 2-19-220/2015. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. gruodžio 23 d. sprendimo Nr. T1-

436 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės administracijos seniūnijų suskirstymo į seniūnaitijas“ 

pripažinimo netekusiu galios. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų konsoliduotųjų finansinių ataskaitų 

rinkinio tvirtinimo. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo 2015 metais tvarkos aprašo patvirtinimo. 

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos sudarymo ir jos nuostatų 

patvirtinimo. 

7. Dėl Renatos Rimkuvienės atleidimo iš Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos 

direktoriaus pareigų. 

8. Dėl Renatos Rimkuvienės paskyrimo į Šilalės r. Pajūralio pagrindinės mokyklos 

direktoriaus pareigas. 

9. Dėl konkurso organizavimo Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos direktoriaus 

pareigoms eiti. 

10. Dėl Šilalės sporto mokyklos nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-44 

„Dėl klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus Šilalės rajono bendrojo ugdymo 

mokyklose 2015-2016 mokslo metais“ pakeitimo. 

12. Dėl leidimo Šilalės sporto mokyklos direktorei Gitanai Jurgutienei dirbti papildomą 

darbą. 

13. Dėl leidimo Šilalės meno mokyklos direktoriui Arūnui Goštautui dirbti papildomą 

darbą. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigų vadovų tarnybinių atlyginimų. 

15. Dėl gatvių geografinių charakteristikų pakeitimo. 

16. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

17. Dėl prekybos alkoholiniais gėrimais ribojimo renginių metu Šilalės rajono 

savivaldybės teritorijoje. 

18. Dėl Parduodamų Šilalės rajono savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties 

pastatų sąrašo patvirtinimo. 

19. Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto, esančio 

Šilalės rajono savivaldybėje, Kaltinėnų miestelyje, Sportininkų g. 7, nurašymo ir likvidavimo. 

20. Dėl informacijos apie mokyklų pasiruošimą 2015-2016 mokslo metams. 

21. Dėl informacijos apie 2015 metų brandos egzaminų sesiją. 

22. Dėl informacijos apie Šilalės valstybinės maisto ir veterinarijos tarnybos veiklą. 

23. Dėl informacijos apie Lietuvos medžiotojų ir žvejų draugijos Šilalės skyriaus 

veiklą. 

 

Į posėdį atvyko Loreta Kalnikaitė. Posėdyje dalyvavo 22 Tarybos nariai. 

 

1. SVARSTYTA. Pritarimas Taikos sutarties projektui. 

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie mokamą išlaidų kompensaciją. 

R. Vaitiekus informavo apie išlaidų kompensacijos dydžio apskaičiavimą. 

A. Meiženis klausė, kiek kainuos padarytos žalos panaikinimas. 

R. Vaitiekus informavo apie žalos naikinimo dydį. 
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A. Meiženis klausė, kas kaltas dėl žalos padarymo. 

R. Vaitiekus sakė, kad buvo aiškintasi, kas kaltas, bet atsakyti, kas kaltas, negali. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. gruodžio 23 d. 

sprendimo Nr. T1-436 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės administracijos seniūnijų suskirstymo į 

seniūnaitijas“ pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą, informavo, kad 

sprendimas seniūnijas suskirstyti į seniūnaitijas bus patvirtintas Mero potvarkiu ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie seniūnaitijas. 

R. Vaitiekus informavo apie seniūnaitijas. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą dėl aiškinamojo rašto ir siūlė sprendimo preambulėje įrašyti 

„20 straipsnio 2 dalies 15 punktu“. 

V. Jucius prašė, kad sprendimo projektų aiškinamuosiuose raštuose būtų aiškiau 

surašyta apie rengiamą sprendimo projektą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų konsoliduotųjų finansinių 

ataskaitų rinkinio tvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus pasisakė apie finansines ataskaitas ir klausė, kokiems tiekėjams, kokios 

skolos neišmokėtos. 

S. Gedvilienė informavo apie skolas tiekėjams. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų 

skyrimo ir naudojimo 2015 metais tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

7. SVARSTYTA. Renatos Rimkuvienės atleidimas iš Šilalės r. Žadeikių pagrindinės 

mokyklos direktoriaus pareigų. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė patikslintą sprendimo projektą preambulėje po 

žodžių „141 straipsniu“ įrašyti žodžius „Lietuvos Respublikos Vyriausybės 1993 m. liepos 8 d. 

nutarimo Nr. 511 „Dėl biudžetinių įstaigų ir organizacijų darbuotojų darbo apmokėjimo tvarkos 

tobulinimo“ 5.2 papunkčiu“, po žodžio „bei“ įrašyti „Laimos Paliakienės 2015 m. rugpjūčio 14 

d. sutikimą „Laikinai eiti Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos direktoriaus pareigas“, 3 

punktą pakeisti 4, o 3 punktą išdėstyti taip: „3. Pavesti Laimai Paliakienei, Šilalės r. Žadeikių 

pagrindinės mokyklos direktoriaus  pavaduotojai ugdymui, laikinai eiti Šilalės r. Žadeikių 

pagrindinės mokyklos direktoriaus pareigas nuo 2015 m. rugpjūčio 28 d., kol teisės aktų 

nustatyta tvarka į šias pareigas bus priimtas direktorius. Už papildomų darbų vykdymą Laimai 

Paliakienei mokėti 20 procentų jos tarnybinio atlyginimo dydžio priemoką“ ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl direktorė nusprendė keisti mokyklą, ką spėjo nuveikti ir kaip 

mokykla pasirengus pradėti naujus mokslo metus. 
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R. Rimkuvienė sakė, kad darbo vietos keitimas yra kiekvieno žmogaus pasirinkimas. 

Mokykla yra pasirengus naujiems mokslo metams. Naujus mokslo metus mokiniai pradės eiti su 

mokyklinėmis uniformomis. Materialinė bazė mokyklos yra pagerinta. 

A. Meiženis domėjosi apie atliktus darbus, susijusius su finansais. 

R. Rimkuvienė informavo apie atliktus darbus. 

A. Meiženis sakė, kad direktoriaus pavaduotojo pareigybės aprašyme yra nurodyta 

funkcija, kad nesant direktoriaus atlikti jo funkcijas. Šiuo sprendimu bus nuspręsta mokėti 20 

proc. priedas ir tai būtų neteisinga, nes pareigybės aprašyme nurodyta funkcija, kad nesant 

direktoriaus jį turi pavaduoti. Sakė, kad būtų neteisinga mokėti priedą, nes būtų pažeisti 

teisingumo principai.  

R. Kuzminskaitė informavo, kodėl reikalinga pavesti laikinai eiti direktoriaus pareigas 

ir mokėti priedą. 

R. Toleikis klausė, ar visose mokyklose taip būdavo vykdoma, kai susidarydavo tokia 

situacija. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad visur taip būdavo daroma. 

A. Meiženis replikavo ir siūlė nebalsuoti. 

J. Gudauskas sakė, kad Tarybos apsisprendimas, kaip priimti sprendimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Renatos Rimkuvienės paskyrimas į Šilalės r. Pajūralio pagrindinės 

mokyklos direktoriaus pareigas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

9. SVARSTYTA. Konkurso organizavimas Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos 

direktoriaus pareigoms eiti. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie Žadeikių seniūnijos seniūno konkursą. 

J. Gudauskas informavo apie Žadeikių seniūniją. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Valdemaras Jasevičius išėjo iš posėdžių salės. 

 

10. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu Nuostatų 13 

punkte po žodžių „tinklinio pradinio rengimo, meistriškumo ugdymo ir bendro fizinio rengimo“ 

įrašant žodžius „plaukimo pradinio rengimo, meistriškumo ugdymo ir bendro fizinio rengimo“ ir 

prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

Valdemaras Jasevičius grįžo į posėdžių salę. 

 

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo 

Nr. T1-44 „Dėl klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus Šilalės rajono bendrojo 

ugdymo mokyklose 2015-2016 mokslo metais“ pakeitimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais Pajūralio, 

Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėse mokyklose ir prašė jam pritarti. Pajūralio pagrindinėje 



5 

 

mokykloje formuojami 2 komplektai ikimokyklinio ugdymo grupėje. Bijotų Dionizo Poškos 

pagrindinėje mokykloje neformuojama 10 klasė. 

A. Meiženis klausė, ar bus naikinama Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėje mokykloje 

10 klasė. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad 10 klasė Bijotų mokykloje šiais metais nekomplektuojama. 

A. Meiženis klausė, kokios perspektyvos ir vizija numatoma Bijotų Dionizo Poškos 

pagrindinėje mokykloje. 

R. Kuzminskaitė pasisakė apie mokyklos ateitį. 

T. Bartkus klausė, kas būtų, jei penki dešimtos klasės mokiniai iš Bijotuose esančios 

mokyklos išeitų į Kaltinėnuose esančią mokyklą, ar pakaks mokykloje vieno 10 klasės 

komplekto. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad reikėtų prie klasių komplekto pridėti žvaigždutę ir parašyti, 

kad esant 32 mokiniams komplektuoti du dešimtos klasės komplektus. 

A. Meiženis pasisakė apie mokinių skaičių Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėje 

mokykloje.  

R. Kuzminskaitė pasisakė apie Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėje mokykloje esančių 

mokinių skaičių, sakė, kad sunku planuoti, kas bus ateityje. 

V. Noreika klausė, ar yra priimtas sprendimas, pagal kurį mokykloms priskirtos 

teritorijos ir kaip jo laikomasi. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad yra Mokinių priėmimo tvarkoje mokykloms priskirtos 

teritorijos. Pasisakė apie teritorijų priskyrimą mokykloms. 

A. Meiženis sakė, kad bendruomenės pirmininkė įkalbinėja mokinius iš Bijotų važiuoti 

mokytis į Kaltinėnus. 

V. Macienė sakė, kad Bijotų bendruomenės pirmininkė jau atsistatydino. 

T. Bartkus klausė, kiek sumažėjo mokinių rajone. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad apie mokinių skaičių bus paskelbta Savivaldybės interneto 

svetainėje. 

V. Jasevičius klausė, kiek planuojama turėti mokinių Bijotų Dionizo Poškos 

pagrindinėje mokykloje nuo 5 iki 8 klasės. Sakė, kad galima priimti sprendimą, jei į mokyklą 

ateis mažiau nei 18 vaikų, nekomplektuoti tų klasių. Klausė, ką reikėtų daryti, jei rugsėjo 1-ąją 

ateitų mažiau nei 18 vaikų. 

A. Zdanavičius informavo apie mokinių skaičių. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad šiuo metu komplektuojamos 2 grupės nuo 5 iki 8 klasės, o 

kas bus ateityje bus žiūrima po rugsėjo 1-osios. 

A. Motuzas išsakė nuomonę, kad tikslinga nurodyti, kaip pasielgti, jei rugsėjo 1-ąją 

ateis mažiau nei 18 vaikų į 5 – 8 klases. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad rugsėjo mėnesį bus tikslinamas grupių skaičius. 

A. Meiženis pasisakė ir siūlė nebalsuoti už parengtą sprendimo projektą. 

I. Ričkuvienė sakė, kad parengtas sprendimo projektas turi būti patvirtintas iki rugsėjo 

1 dienos. Sakė, kad sprendimas gali būti rugsėjo mėnesį tikslinamas. 

J. Gudauskas pasisakė apie mokinių komplektus mokyklose ir siūlė pritarti su minėtais 

pakeitimais. 

V. Noreika pasitikslino apie 10 klasės formavimą Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėje 

mokykloje. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad 10 klasės Bijotų Dionizo Poškos pagrindinėje mokykloje 

nebus formuojama. Siūlė pritarti sprendimo projektui su minėtais pakeitimais. 

V. Macienė domėjosi apie 5 – 8 klases Bijotų mokykloje. 

R. Kuzminskaitė informavo ir pasisakė apie 5 – 8 klases Bijotų Dionizo Poškos 

pagrindinėje mokykloje. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 1. 
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12. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės sporto mokyklos direktorei Gitanai Jurgutienei 

dirbti papildomą darbą. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

H. Girčys klausė, ar bus sudaromos parengiamos tinklinio grupės. 

G. Jurgutienė sakė, kad šiuo metu trūksta trenerių tinkliniui mokyti. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad trenerių trūksta ir kitoms sporto šakoms. 

T. Bartkus teikė pastebėjimą, kad 8 valandų kiekis nepakankamas treniruotėms. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad pagal Darbo kodeksą daugiau valandų dirbti negalima, o 

pedagoginis darbas yra sunkus. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

13. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės meno mokyklos direktoriui Arūnui Goštautui 

dirbti papildomą darbą. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės švietimo įstaigų vadovų tarnybiniai 

atlyginimai. 

Tadas Bartkus nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais 

preambulėje įrašant „ir atsižvelgdama į Loretos Pociuvienės 2015 m. rugpjūčio 20 d. prašymą 

„Dėl tarnybinio atlyginimo padidinimo“, 1 punkte po žodžio „įstaigų“ įrašyti „(gimnazijų ir 

jaunimo mokyklų)“, trečią punktą laikyti ketvirtu, o trečią išdėstyti taip: „3. Padidinti Loretai 

Pociuvienei, Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijos direktorei, tarnybinį atlyginimą 

0,5 BMA, dėl įgytų edukologijos ir viešojo administravimo magistro kvalifikacinių laipsnių ir 

neturinčiai vadybinės kvalifikacinės kategorijos dėl darbo stažo“ ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis domėjosi dėl papildomo darbo Gitanai Jurgutienei. 

R. Kuzminskaitė informavo, kodėl reikalinga leisti dirbti papildomą darbą Gitanai 

Jurgutienei. 

A. Meiženis domėjosi apie tarnybinius atlyginimus švietimo įstaigų vadovams. 

R. Kuzminskaitė informavo, kaip sudaromi tarnybinių atlyginimų koeficientai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 1. 

 

Posėdžio pirmininkas paskelbė 15 minučių pertrauką. 

Po pertraukos posėdyje dalyvavo 21 Tarybos narys. Į posėdį atvyko Albinas Ežerskis, 

vėlavo Valdemaras Jasevičius. Po pertraukos posėdyje nedalyvavo: Stasys Skalauskas, 

Raimundė Gečienė, Rimantas Rimkus. 

 

15. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų pakeitimas. 

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

Valdemaras Jasevičius grįžo į posėdžių salę. 
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17. SVARSTYTA. Prekybos alkoholiniais gėrimais ribojimas renginių metu Šilalės 

rajono savivaldybės teritorijoje. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Informavo apie pasiūlymus, pateiktus Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komitete. 

J. Gudauskas prašė, kad būtų pateikta informacija apie išduotus leidimus ir licencijas 

alkoholiniams gėrimams per metus. 

R. Kibelienė informavo apie išduotas vienkartines licencijas. 

A. Meiženis sakė, kad jis nepritaria siūlymams, kad renginių metu būtų uždrausta 

prekiauti alkoholiniais gėrimais. Klausė, ar yra savivaldybė, kurioje būtų uždrausta prekiauti 

alkoholiniais gėrimais renginių metu. Pritarė, kad sporto renginiuose nebūtų prekiaujama 

alkoholiniais gėrimais. Siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

J. Gudauskas sakė, kad Šiaulių rajono ir Lazdijų rajone renginių metu nėra 

parduodamas alkoholis. 

V. Noreika pasitikslino, kuriuose renginiuose nebus prekiaujama alkoholiniais 

gėrimais. 

G. Macevičius pasisakė ir siūlė neišduoti licencijų prekybai alkoholiniams gėrimams 

sporto, kultūros ir valstybinių švenčių metu. 

J. Gudauskas pasisakė ir siūlė neišduoti licencijų prekybai alkoholiniams gėrimams 

Šilalės miesto šventės metu. 

V. Noreika siūlė iš pirmo punkto išbraukti žodžius „Riboti prekybą alkoholiniais 

gėrimais“, o pirmą punktą pradėti žodžiu „Neišduoti“. 

R. Kibelienė sakė, kad sprendimo projektas parengtas vadovaujantis įstatymais ir 

negalima išbraukti V. Noreikos pasiūlytų žodžių. 

Tarybos nariai diskutavo apie 1 punkto išdėstymą. 

I. Ričkuvienė pasiūlė, kad 1 punktas prasidėtų žodžiais: „Riboti prekybą alkoholiniais 

gėrimais neišduodant vienkartinių“. 

L. Kalnikaitė pasisakė ir siūlė iš sprendimo projekto išbraukti papunkčius nuo 1.1 iki 

1.4. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie pateiktus pasiūlymus. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius (bendru sutarimu) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Rolandas Toleikis, Jonas Šedbaras, Algirdas Taroza. Pirmininkas – Algirdas 

Taroza. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už L. Kalnikaitės ir G. Macevičiaus pasiūlymą. 

NUTARTA. Pritarti L. Kalnikaitės ir G. Macevičiaus pasiūlymui, kad būtų ribojama 

prekyba neišduodant licencijų prekybai alkoholiniams gėrimams visų renginių metu Šilalės 

rajono savivaldybės teritorijoje. 

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 10. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 4, NEBALSAVO – 7. 

 

Henrikas Girčys, Gintautas Macevičius, Valdemaras Jasevičius išėjo iš posėdžių salės. 

 

18. SVARSTYTA. Parduodamų Šilalės rajono savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio 

paskirties pastatų sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu po žodžio 

„skundžiamas“ įrašant žodžius „Lietuvos Respublikos“, sąrašą papildant 31 Eil. Nr. ir prašė jam 

pritarti. 

A. Meiženis pasitikslino dėl pateikto sąrašo. 

R. Kibelienė informavo apie pastatų sąrašą. 

A. Meiženis klausė, kodėl norintys išsipirkti būstą, turi būti gyvenę jame ne mažiau 5 

metus. 
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R. Kibelienė sakė, kad sąlygos nustatytos pagal įstatymus. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su papildymais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 

 

Valdemaras Jasevičius grįžo į posėdžių salę. 

 

19. SVARSTYTA. Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto, 

esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Kaltinėnų miestelyje, Sportininkų g. 7, nurašymas ir 

likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus prašė, kad ateityje prie sprendimų projektų dėl turto nurašymo ir 

likvidavimo būtų pridedamos nuotraukos. 

R. Kibelienė informavo apie likutinę turto vertę. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 1. 

 

Gintautas Macevičius grįžo į posėdžių salę. 

 

1 papildomas. SVARSTYTA. Pavedimas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos 

direktoriui Arūnui Aleksandravičiui. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais 

preambolėje vietoje Lietuvos Respublikos Vyriausybės nutarimo įrašyti „Švietimo įstaigų 

darbuotojų ir kitų įstaigų pedagoginių darbuotojų darbo apmokėjimo tvarkos aprašu, patvirtintu 

Lietuvos Respublikos švietimo ir mokslo ministro 2013 m. gruodžio 19 d. įsakymu Nr. V-1254 

„Dėl Švietimo įstaigų darbuotojų ir kitų įstaigų pedagoginių darbuotojų darbo apmokėjimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ 14.2.4 papunkčiu“, antrą punktą išdėstyti taip: „2. Padidinti Arūnui 

Aleksandravičiui 15 procentų tarnybinio atlyginimo koeficientą iki 2015 m. gruodžio 31 d.“ ir 

prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokius bus papildomus darbus dirbs direktorius. 

R. Kuzminskaitė informavo apie papildomus darbus. 

A. Meiženis pasitikslino, ar Stasio Norbuto atlyginimo koeficientas bus padidintas 20 

proc. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad atlyginimo koeficientas bus didinamas 15 proc. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

2 papildomas. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės sporto mokyklai nuomoti nekilnojamąjį 

turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kokia bus vykdoma prekyba. 

R. Kibelienė, J. Gudauskas informavo, kuo bus galima prekiauti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

Henrikas Girčys grįžo į posėdžių salę. 

 

20. SVARSTYTA. Informacija apie mokyklų pasiruošimą 2015-2016 mokslo metams. 

Pranešėja Vera Macienė pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

Tarybos nariai diskutavo apie mokyklų pasiruošimą naujiems mokslo metams. 
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21. SVARSTYTA. Informacija apie 2015 metų brandos egzaminų sesiją. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

Tarybos nariai diskutavo apie mokinių brandos egzaminus. 

 

22. SVARSTYTA. Informacija apie Šilalės valstybinės maisto ir veterinarijos tarnybos 

veiklą. 

Pranešėjas Egidijus Jakštas pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

 

23. SVARSTYTA. Informacija apie Lietuvos medžiotojų ir žvejų draugijos Šilalės 

skyriaus veiklą. 

Pranešėjas Kęstutis Buja pristatė informaciją apie draugiją ir vykdomą veiklą bei 

tikslus ir atsakė į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

R. Vaitiekus informavo apie vilkų padarytą žalą. 

Tarybos nariai diskutavo apie vilkų daromą žalą. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas         Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Kniulytė 


